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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 

Proces – Verbal 
încheiat în data de 12.08. 2010 în 

şedinţa ordinară a  Consiliului Judeţean Timiş 
 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 29 consilieri judeţeni din 36 consilieri judeţeni în funcţie. Lipsesc 
domnii Stancu Traian, Moza Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Crişan Lelica, Cândea Iosif 
– Dorin, Sasca Viorel – Zoltan, Supuran Sorin 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 187/06.08.2010 a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei: 
1) - Întrebări, interpelări. 

 
2) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu rectificat al judeţului 

Timiş şi a bugetelor rectificate ale unor instituţii şi servicii publice pe anul 2010.  
 

3) -  Proiect de hotărâre privind finanţarea unor structuri sportive.  
 

4) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice a aparatului de 
specialitate al Consiliului Judeţean Timiş, precum şi a instituţiilor şi serviciilor 
publice de interes judeţean.  
 

5) - Diverse.  
Propun,  în plus,  includerea pe ordinea de zi: 
- La pct. 5 – Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului 

„Perspective pentru cariera ta. Monitorizarea inserţiei profesionale a 
absolvenţilor din învăţământul profesional şi tehnic; 

- La pct. 6 – Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor în Adunarea 
Generală a Asociaţiei „Baschet Club Timişoara” şi aprobarea  achitării cotizaţiei 
anuală către Asociaţie.  

În aceste condiţii pct. 5 „Diverse” devine pct. 7 la ordinea de zi.  
Dacă mai sunt alte propuneri pentru ordinea de zi? Dacă nu, vă supun la vot 

ordinea de zi. 
Consiliul judeţean Timiş, respectiv Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, 
Bologa Gheorghe, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorhe, Cojocaru Silvia, Costa 
Cosmin Lăscuţ, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – 
Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, 
Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate ordinea de zi prezentată.  

Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 
aprobării procesul  - verbal al şedinţei ordinare din 30 iulie 2010. 
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Consiliul judeţean Timiş a aprobat cu 29 voturi „pentru”  din partea domnilor 
Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea 
Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorhe, 
Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca 
Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Spătaru 
Elisabeta, Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi o cu o abţinere din partea 
domnului consilier judeţean Bologa Gheorghe, procesul verbal al şedinţei ordinare din 30 
iulie 2010.  

 
 
Punctul nr. 1 – Întrebări, interpelări 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dacă sunt întrebări sau interpelări? 
 
Domnul consilier judeţean Dorin Hehn 
Domnule preşedinte, într-o şedinţă de plen anterioară, atunci când s-a pus 

problema reorganizării învăţământului preuniversitar, ne-am luat angajamentul asigurării 
transportului şcolar pe drumurile judeţene spre acele şcoli unde copii vor trebui, din 
toamnă, să se deplaseze.  

Din informaţiile noastre, lucrurile trenează, iar  în unele locuri chiar nu au început. 
Aici mă refer la drumul judeţean 609 B Bethausen – Criciova – Nevricea  unde deşi banii 
au fost alocaţi încă nu s-a început asfaltarea.  

De aceea, propun ca pentru şedinţa de plen viitoare să ni se prezinte o informare 
detaliată a drumurilor din toate localităţile din judeţ unde se face transportul şcolar.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Domnule director Mirel Gheorghe şi domnule Ursu Ionel vă rog să lucraţi împreună 

la această propunere şi vă rog să îmi spuneţi dacă s-a terminat licitaţia la Bethausen. 
 
  Domnul Mirel Gheroghe – director Direcţia pentru Administrarea Drumurilor 

şi Podurilor Judeţene Timiş 
Noi am derulat reparaţii pe toate drumuri judeţene, iar pe unele suntem chiar la a 

treia intervenţie întrucât  au mai  apărut gropi. Încercăm să le ţinem pe toate în circulaţie , 
iar legat de problema drumului judeţean Bethausen – Criciova acesta este în licitaţie, are 
faza electronică în săptămâna aceasta, după care va urma încheierea contractului şi 
începerea execuţiei.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Vă mulţumesc. Oricum o informare comună referitor la transportul şcolar şi 

drumurile judeţene cred că este binevenită şi necesară. De aceea, vă rog să o pregătiţi şi 
să o prezentaţi consilierilor judeţeni la şedinţa de plen din luna septembrie.  

 
  Domnul Mirel Gheroghe – director Direcţia pentru Administrarea Drumurilor 

şi Podurilor Judeţene Timiş 
Aş vrea să precizez că mă voi referi numai la traseele de pe drumurile judeţene.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da,  pentru că discutăm de drumurile judeţene care sunt în patrimoniul nostru.  
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Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Domnule preşedinte, aş dori să pun o întrebare.  Dat fiind faptul că în septembrie 

se desfăşoară următoare şedinţă de plen a  consiliului judeţean, aş vrea să ştiu când se 
demarează întâlnirea cu Consiliul Local al municipiului Timişoara pentru punerea în operă 
a hotărârii comune de a dezvolta Asociaţia Aviaţia  Utilitară Timişoara? Mă refer la Cioca.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Este corectă întrebarea dumneavoastră.  
Ceea ce pot să vă spun este că data trecută, dacă vă amintiţi am stabilit un 

colectiv. În acest moment domnul primar este în concediu şi cred că este corect să-l 
aşteptăm să revină şi domnia sa pentru a fi prezent la astfel de întâlnire împreună cu toţi 
colegii care au fost desemnaţi din partea tuturor partidelor pentru a face parte din această 
comisie.  

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Să înţeleg că  la PATJ şi la Centrul Militar  vor fi cooptaţi câte un reprezentat din 

fiecare partid? 
 V-am rugat şi data trecută să aveţi amabilitatea să dispuneţi ca din comisie, în 

calitate de observatori, să facă parte câte un membru al fiecărui partid.  Nu am primit 
până în prezent nimic în acest sens.   

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 De  fiecare dată aţi fost cooptaţi în comisii ca observatori în momentul în care s-a 

cerut acest lucru la toate licitaţiile mari care s-au întâmplat la nivelul consiliului judeţean. 
Este evident că vor participa ca observatori atât la Centrul Militar cât şi la PATJ astfel,  
încât,  să putem asigura transparenţa necesară.  

 
 Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 

Pentru Centrul Militar este luna acesta şi încă nu este cooptat nici un consilier 
judeţean.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, pentru că încă nu s-a făcut încă dispoziţia de comisie, dar ţinem cont de acest 

lucru.  
 

 Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Trebuie să facem acest lucru în vederea acelei transparenţe de care tot vorbim de 

un an de zile şi vrem să evităm orice fel de interpretări care s-ar putea face.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
De transparenţă nu vorbim de un an de zile ci de mai mulţi ani şi noi am evitat tot 

timpul orice fel de interpretări.   
Comisia specială nu o putem organiza până nu sunt prezenţi toţi membrii pentru a 

nu lăsa loc la interpretări.  
 Dacă mai sunt alte întrebări sau interpelări? 
 Dacă nu, trecem la dezbaterea următorului punct înscris pe ordinea de zi.  
 
 
 Punctul nr. 2 – Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu 
rectificat al judeţului Timiş şi a bugetelor rectificate ale unor instituţii şi servicii 
publice pe anul 2010.  
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a  fost avizat favorabil de toate comisiile de specialitate. Comisia de 

urbanism a solicitat prezentarea unui desfăşurător la capitolul sport, care se află depus în 
mapele dumneavoastră de şedinţă.  

Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, 
Bologa Gheorghe, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorhe, Cojocaru Silvia, Costa 
Cosmin Lăscuţ, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – 
Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, 
Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate proiectul de hotărâre.  

 
 
Punctul nr. 3 – Proiect de hotărâre privind finanţarea unor structuri sportive.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul  a  fost  avizat  favorabil de  Comisia  pentru  cultură,  învăţământ,  

tineret şi sport şi Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi externă.  
În cadrul Comisiei economice, domnul Bologa Gheorghe  a solicitat includerea la 

CSM Lugoj şi a echipei de volei feminin şi majorarea finanţării de la 160 mii lei la 240 mii 
lei. Se precizează că majorarea urmează a se face din suplimentarea la buget cu 300 mii 
lei pentru sport.  

Menţionăm că suplimentarea de 300 mii lei s-a făcut în ideea achitării cotizaţiei 
anuale la Asociaţia „Baschet – Club Timişoara” care face obiectul punctului 6 din ordinea 
de zi.  

Vă rog domnule consilier judeţean Bologa Gheorghe să daţi citire amendamentului 
pe care dumneavoastră l-aţi propus.  

 
 Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 

Prin amendamentul meu propun ca la art. 1 lit. b) să se includă ca disciplină, în 
cadru parantezei, volei feminin, iar la sumă, pentru această rectificare o suplimentare de 
40.000 lei şi pentru art. 1 lit. a), în urma discuţiilor purtate,  am găsit ca sursă de finanţare 
diminuarea cu suma de 40.000 lei a sumei acordată pentru handbal masculin.  

Acest lucru se întâmplă  la această rectificare, urmând ca la rectificarea următoare 
suma pentru CSU Politehnica Timişoara să fie redusă cu bugetul echipei CSU, iar 
diferenţa de 40.000 lei la următoarea rectificare, care va avea loc în luna septembrie să 
fie acordată Clubului Municipal Lugoj pentru secţia de volei feminin.  

 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, am înţeles. Prin urmare, amendamentul pe scurt arată în felul următor: la pct. 

a) – retragerea sumei de 40.000 lei, iar la pct. b) alocarea sumei de 40.000 lei şi, după 
virgulă, în paranteză să fie trecut volei feminin.  

Cam acesta ar fi amendamentul pe scurt pentru acest proiect de hotărâre. Este 
corect? Dacă sunt comentarii faţă de acest amendament.? 

Dacă nu,  supun la vot amendamentul propus de domnul consilier judeţean Bologa 
Gheorghe. 

Consiliul judeţean Timiş a aprobat cu 29 voturi „pentru”  din partea domnilor 
Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea 
Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorhe, 
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Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca 
Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Spătaru 
Elisabeta, Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi o abţinere din partea 
domnului consilier judeţean Bologa Gheorghe amendamentul propus.  

Explicaţia pentru acest amendament, ca să afle  toată lumea,  este că echipa de 
handbal Politehnica Timişoara încă nu a început meciurile.  Este o întârziere de 
aproximativ 2 luni şi se poate face această retragere.  

Prin urmare, vă supun la vot  proiectul de hotărâre cu amendamentul aprobat.  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, 
Bologa Gheorghe, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorhe, Cojocaru Silvia, Costa 
Cosmin Lăscuţ, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – 
Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, 
Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate proiectul de hotărâre.  

 
 
Punctul nr. 4 – Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice 

a aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Timiş, precum şi a instituţiilor şi 
serviciilor publice de interes judeţean.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile de specialitate.  Comisia de 

urbanism  a   propus   reanalizarea   structurii    organizatorice   în   luna    septembrie – 
octombrie 2010, iar Comisia de administraţie publică în luna noiembrie 2010.  Deci, după 
cum vedeţi există o propunere de reanalizare şi eu cred că luna noiembrie este cea mai 
corectă pentru această reorganizare,  întrucât până atunci putem vedea cum se aşează 
întreaga organigramă şi, în plus, putem vedea ce putem anticipa pentru 2011 ca buget, 
ca organigramă şi ca structură de funcţionalitate.  

Consideră că luna noiembrie este cea mai corectă pentru această reanaliză 
deoarece până atunci construim şi bugetul pe care îl aprobăm în luna decembrie  pentru 
2011.  

S-a depus în mapele dumneavoastră de şedinţă o situaţie cu conducătorii 
instituţiilor şi serviciilor publice de interes judeţean, aşa cum s-a solicitat la ultima şedinţă 
comună a comisiilor de specialitate.  

Noile structuri organizatorice propuse au fost avizate favorabil de Agenţia 
Naţională a Funcţionarilor Publici, în plus, pentru Direcţia de Evidenţă a Persoanelor 
Timiş şi de către Direcţia pentru Evidenţa Persoanelor şi Administrarea Bazelor de Date 
din Ministerul Administraţiei şi Internelor.  

Aşa cum s-a discutat la ultima şedinţă comună a comisiilor de specialitate la 
Direcţia de Evidenţă a Persoanelor Timiş urmează a fi suplimentat numărul de personal 
pentru a se putea asigura realizarea serviciilor de evidenţă pentru cele 29 comune care 
sunt arondate în prezent la Direcţia de Evidenţă a Persoanelor Timişoara. Personalul 
necesar va fi transferat de la Timişoara, însă, în comunicarea iniţială făcută de Timişoara 
s-au strecurat 2 erori, motiv pentru care propun ca la Statul de funcţii a Direcţiei de 
Evidenţă a Persoanelor Timiş să se aprobe următoarele modificări: 

- la poziţia nr. 6, referent, clasa III, grad profesional superior, treapta de 
salarizare 1 să fie modificat în referent, clasa III, grad profesional superior, 
treapta de salarizare 2; 
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- la poziţia nr. 7, referent, clasa III, grad profesional superior, treapta de 
salarizare 1 să fie modificat în referent, clasa III, grad profesional principal, 
treapta de salarizare 1.  

Faţă de aceste aspecte, dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Domnule preşedinte,  aş vrea să fac doar o precizare şi aş vrea să vă întreb dacă 

cei 15 salariaţi transferaţi de la Direcţia de Evidenţă a Persoanelor din cadrul Primăria 
municipiului Timişoara la Consiliul judeţean Timiş , respectiv Direcţia de Evidenţă a 
Persoanelor Timiş, vor lucra pentru noi, aici? 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Vor lucra pentru cele 29 de comune.  Adică tot ce au lucrat până acum în contextul 

în care Primăria municipiului Timişoara era cea care făcea acest serviciu şi lucra pentru 
cele 29 de comune.  

Având în vedere că a apărut normativul prin care s-a redus personalul la Primăria 
Timişoara, iar nouă ni s-a dat posibilitatea să avem 45, şi, având în vedere că această 
activitate s-a desfăşurat şi se desfăşoară în continuare în aceeaşi locaţie, spaţiu 
proprietate a consiliului judeţean, am decis, de comun acord cu Primăria Timişoara, astfel 
încât să nu sufere populaţia din cele 29 de comune, să se facă acest transfer de la 
Primăria Timişoara la Consiliul judeţean Timiş, în condiţiile în care noi aprobăm acest 
proiect.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Vă mulţumesc. Aceste precizări le-am cerut pentru a fi consemnate în procesul 

verbal.  
 
Domnul consilier judeţean Leontin De Maio  
Domnule preşedinte, având în vedere că există două propuneri pe amendamente 

oarecum asemănătoare, cu acceptul  preşedintelui Comisiei de urbanism vom fi şi noi de 
acord ca luna noiembrie să fie luna în care se va reanaliza, însă această reanalizare nu 
vreau să rămână doar la stadiul de vot al amendamentului ci doresc să facem ceva.  

Din câte ştiu s-a înfiinţat o comisie de monitorizare  la nivelul Direcţiei Generală de 
Asistenţă Socială şi Protecţie a Copilului dar nu s-a întâmplat nimic. Aş vrea să fie o 
reanalizarea concretă şi serioasă pe fiecare instituţie în parte pentru că noi asta solicităm 
atunci când cerem reanalizarea organigramei. Trebuie să vedem unde şi cum să 
echilibrăm compartimentele. Aceasta a fost şi discuţia în comisia reunită de marţi. Nu 
vrem să rămână doar ca amendament, facem o reanalizare, discutăm organigrama în 
luna noiembrie şi cu asta gata.  Vreau să facem la modul cel mai serios cu o comisie care 
să se ocupe de fiecare instituţie din subordinea consiliului judeţean şi care să poate să 
găsească soluţia de reechilibrare a compartimentelor din fiecare instituţie.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Când v-am propus să fiţi de acord  cu luna noiembrie,  am făcut acest lucru în 

ideea că vom face până atunci şi analiza bugetului pe anul 2011. Deci, este momentul 
când vom face pregătirea pentru anul 2011, iar în contextul în care dacă schimbăm 
organigrama acest lucru se va face cu data de 01 ianuarie 2011 pe baza noului buget.  

Am propus luna noiembrie pentru că avem mai multe elemente, respectiv şi  din 
trecut cât şi din perspectiva bugetului pe anul 2011.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Eu aş vrea să întreb şi poate domnul secretar al judeţului Timiş ne poate răspunde 

dacă cele 29 comune vor fi exclusiv cele deservite sau pot fi şi alte comune care pot fi 



 7

deservite de acest serviciu. Ca să fiu mai concret vă întreb dacă realizarea buletinelor 
pentru alte comune decât  cele 29, este posibilă sau nu? 

 
Domnul secretar al judeţului Timiş Petrişor Nădăştean 
În  principiu am primit informaţia foarte clară de la Primăria municipiului Timişoară 

prin care, în condiţiile micşorării numărului de posturi, ei nu au posibilitatea să realizeze 
operaţiunile de evidenţă pentru cele 29 comune arondate la Direcţia de Evidenţă a 
Persoanelor a municipiului Timişoara.  

În judeţul Timiş avem doar 10 servicii, ceea ce înseamnă că, dacă aţi reţinut de la 
şedinţa reunită a comisiilor de specialitate, la Sânnicolau, Deta şi celelalte oraşe sunt 
arondate celelalte comune din judeţ.  

Nu am primit până acum semnale clare prin care aceste oraşe nu vor mai realiza în 
viitor servicii de evidenţă pentru comunele arondate lor.  Dacă ele îşi vor manifesta în 
viitor această imposibilitate, atunci sigur că va trebui să luăm în evidenţă şi să realizăm 
noi aceste servicii.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Cu tot respectul domnule secretar, dumneavoastră nu aţi înţeles  care a fost 

întrebarea mea.  
Eu am întrebat dacă din punct de vedere legal Timişoara, care va fi în continuare 

serviciul nostru, poate face buletine la Secaş.  
 
Domnul secretar al judeţului Timiş, Petrişor Nădăştean 
Numai puţin vă rog. Noi, deocamdată vom face doar pentru comunele care au fost 

arondate la municipiul Timişoara.  
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Nu, nu asta am întrebat. Încă o dată vă întreb dacă din punct de vedere legal 

Direcţia de Evidenţă a Persoanelor Timiş poate face buletine la Topolovăţ, de exemplu? 
 
Domnul secretar al judeţului Timiş Petrişor Nădăştean  
Noi prin serviciul judeţean, în general, nu putem să facem aceste servicii, dar în 

mod excepţional se pot realiza servicii şi pentru aceste situaţii.  
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Deci,  şi pentru Secaş? 
 
Domnul secretar al judeţului Timiş Petrişor Nădăştean  
Da. Trebuie să înţelegeţi că, în mod excepţional dacă sunt probleme putem face 

pentru tot judeţul.  Însă,  asta nu este o regulă.  
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Domnilor, în România trebuie să se termine cu excepţionalul acesta pentru că  sunt 

animozităţi şi probabil că vor fi şi pentru alegeri. De aceea noi trebuie să delimităm clar, 
după părerea mea personală şi probabil că şi ceilalţi colegi o îmbrăţişează,  că nu se 
poate face serviciul de la Timişoara buletine la Traian Vuia. Am dat exemplu Traian Vuia 
pentru că eu sunt de acolo şi nu vreau să mai vorbesc de altă localitate.  

Deci nu este legal. Cartea funciară de la Lugoj nu poate face intabulare la 
Sânnicolau.  

 
Domnul secretar al judeţului Timiş Petrişor Nădăştean 
Domnule consilier judeţean Titu Bojin, vă propun să  plecăm de la principiul că 

fiecare comună, oraş sau municipiu trebuie să aibă un asemenea serviciu.  
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Dumneavoastră ştiţi că în afară de 10 unităţi administrative teritoriale,  care sunt 
organizate în servicii, celelalte nu au aceste servicii.  

De aceea vă rog să înţelegeţi că la aceste 10 servicii au fost arondate celelalte 
comunele din judeţ, iar la municipiul Timişoara au fost arondate 29 comune din judeţ.  

Principiul este cel care îl spuneţi dumneavoastră, însă dacă există această situaţie 
noi nu putem lăsa starea civilă din judeţ de izbelişte şi nimeni să nu realizeze aceste 
servicii.  
  
 Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
 Domnule secretar, dumneavoastră sunteţi omul legii şi nu ştiu de ce vă învârtiţi în 
cerc de această dată.  
 Domnilor, pentru că aprobăm acum un serviciu pe care îl preluăm şi îl includem în 
serviciul nostru noi trebuie să delimităm clar.  Nu poate face cel de la Lugoj buletine la 
Cenad. Nu este corect şi legal. Noi trebuie să legiferăm acest lucru.  
 
 Domnul secretar al judeţului Timiş Petrişor Nădăştean  
 Observ că nu se înţelege faptul că acele comune care nu au serviciu de evidenţă a 
populaţiei sunt arondate prin act normativ la un anumit serviciu. 
 
 Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
 De acord, dar atât şi nu la altele.  
 
 Domnul secretar al judeţului Timiş Petrişor Nădăştean  

Da, dar dumneavoastră aţi spus ce se întâmplă în situaţia în care mai sunt şi alte 
comune.   În situaţia în care vor mai fi şi alte comune în afara celor 29, atunci vom vedea 
ce vom face cu ele pe viitor.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu, problema este foarte simplă. În primul rând, printr-un act normativ toate 

localităţile  din judeţ  Timiş sunt arondate  la diferite centre unde îşi pot face buletine şi nu 
în altă parte.  

Direcţia de Evidenţă a Persoanelor Timiş nu a făcut până acum şi nici nu va putea 
să facă nici un buletin până în momentul în care noi aprobăm această organigramă şi 
această înţelegere cu Primăria municipiului Timişoara.  
 Prin urmare, noi nu am prestat serviciul către populaţie sub nici o formă până în 
acest moment deşi legea ne permite să prestăm servicii către populaţie.  Noi, ca să 
întindem o mână de ajutor activităţii de evidenţă a persoanelor din judeţ, am preluat de la 
municipiul Timişoara, asta dacă aprobăm astăzi proiectul de hotărâre, cele 29 de comune 
care sunt arondate direcţiei judeţene.  
 În condiţiile în care mai sunt chestiuni de abandon în diferite comune şi nu se mai 
poate face serviciul de evidenţă din diferite motive, de exemplu, poate că Deta nu mai 
poate să-şi plătească salariaţii pentru toată zona, este evident că reanalizăm şi face o 
rearondare. Ori le preluăm la noi şi mărim numărul de la 29 la 30-32, ori le redistribuim în 
altă parte, ori îi ajutăm să-şi facă conform principiului descentralizării, potrivit căruia 
fiecare administraţie ar trebuie să aibă serviciul de evidenţă propriu.  
 Nu putem să o ducem din punct de vedere financiar la nivelul întregului judeţ şi de 
aici a apărut această cooperare cu Primăria municipiului Timişoara şi am preluat de la ei 
cele 29 comune.  Din momentul în care aprobăm proiectul de hotărâre doar asupra lor 
putem interveni.  
 
 Domnul consilier judeţean Titu Bojin 

Îmi cer scuze domnule preşedinte că intervin din nou. Promit că va fi ultima 
intervenţie.  
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Acest lucru am vrut să spun.  Deci, din acest moment dacă noi legiferăm un 
serviciu de evidenţă a populaţiei să legiferăm şi dreptul lor de a-şi exercita profesia. Însă 
nu numai a lor ci şi a celorlalţi pentru că tot noi susţinem partea de realizare a buletinelor 
astfel încât să nu existe posibilitatea realizării cărţilor de identitate aşa cum am dat 
exemplu, de la Lugoj la Cenad, de la Timişoara pentru Secaş etc.  

Ştiţi de ce spun acest lucru? Pentru că, urmează, iarăşi,  un ciclu electoral şi vreau 
să încheiem în mod oficial pentru că noi suntem cei care hotărâm unde şi cine  fac cărţile 
de identitate. În acest caz, municipiul Timişoara nici dacă îi va da dispoziţie Titu Bojin 
peste doi ani şi nici dacă îi dă dispoziţie anul acesta domnul Constantin Ostaficiuc nu va 
putea face cărţi de identitate pentru alte localităţi.  

 
Domnul secretar al judeţului Timiş Petrişor Nădăştean 
Problema care se pune se interpretează în diferite moduri, însă ea este foarte 

simplă şi logică.  Deci,  acum toţi sunt arondaţi şi dacă noi aprobăm această structură 
organizatorică, atunci arondarea vine de la Timişoara la serviciul nostru. Toate celelalte 
arondări care sunt acum stabilite rămân aşa cum sunt, iar dacă intervin modificări atunci 
trebuie să se aprobe  rearondarea.  
 Prin urmare, în ideea aceasta am spus că dacă se rearondează atunci acolo unde 
este arondat acolo poate face cartea de identitate şi nu acum când nu este arondat.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Înainte de a da cuvântul  unui alt coleg, doresc să fac două precizări.  
 În primul rând, domnul consilier judeţean Titu Bojin nu a specificat clar care Bojin 
va fi peste doi ani şi în al doilea rând, dacă domnul Titu Bojin se referea la domnia sa, 
atunci probabil că se referea la directorul Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor Timiş, 
calitate la care poate să ajungă fără nici un fel de problemă şi chiar îl sprijinim.  
 Dacă mai aveţi şi alte observaţii în legătură cu cele două amendamente tehnice 
legate de încadrări?  
 
 Domnul secretar al judeţului Timiş, Petrişor Nădăştean 
 La încadrări nu sunt probleme.  Dacă sunt discuţii referitoare la propunerile de a se 
reanaliza această organigramă.  Nu ştiu ce se înţelege prin această reorganizare pentru 
că o parte din organigramă intră în vigoare abia la data de 01 noiembrie. Apoi, 
dumneavoastră ştiţi foarte bine că începând cu data de 01 ianuarie 2011 se vor face noi 
reorganizări.   
 Dacă noi facem reorganizări sau discuţii la nivelul lunii noiembrie atunci ştiţi foarte 
bine că numărul nu îl putem majora, iar de reducere, aşa cum v-aţi manifestat la şedinţa 
reunită, nici nu mai poate fi vorba.  
 Deci,  ce reorganizări putem să facem noi în cursul acestui an?  Probabil în luna 
decembrie, în mod indubitabil va trebui să trecem la o nouă reorganizare,  întrucât 
urmează în luna ianuarie 2011 noi reorganizări care sunt dispuse prin lege, în sensul 
reducerii personalului.  
 
 Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
 Domnule preşedinte cred că am fost destul de explicit şi nu au trecut decât şapte 
zile de la ultima şedinţă reunită a comisiilor la care a fost prezent şi domnul secretar.   
 Prin reorganizare şi reanalizarea am înţeles că discutăm recompartimentarea. 
Săptămâna trecută am ridicat următoarea problemă: de exemplu, la Compartimentul 
Relaţii Publice mi se pare  că sunt prea mult prea mulţi oameni, la fel şi la Compartimentul 
IT, iar la Compartimentul Avize mi se par că sunt prea puţini oameni.  
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 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Haideţi să nu intrăm acum în aceste amănunte. Există în prezent un amendament 
prin care s-a propus să facem o reanaliză în luna noiembrie.  
 
 Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 

Domnule preşedinte, aş vrea să fiu foarte clar. Noi nu am discutat despre o nouă 
reducere a numărului de personal  şi nici despre o nouă redistribuire ci am discutat 
despre o chestiune de logică  procedurală.  

Această modificare a organigramei nu a fost din dorinţa noastră ci noi ne-am supus 
prevederilor  OUG nr.  63/2010 care spune că, în cazul în care nu se reduce personalul 
se întâmplă ceea ce se întâmplă.  

În momentul în care ştim că anul viitor vor urma reorganizări atunci este bine să 
facem organigrama gândită pe fluxuri operaţionale şi nu pe împărţirea pe diverse 
compartimente.  

Noi trebuie să fim proactivi, adică să prevedem ce se va întâmpla anul viitor şi să 
ne gândim cum putem preîntâmpina în sens pozitiv.  Sigur că nu pot intra într-o dispută 
cordială cu prietenul meu, domnul consilier judeţean Leontin De Maio, de ce sunt prea 
mulţi la IT, deşi eu zic că sunt prea puţini şi vă pot explica şi de ce.  

Ideea de bază este ca în cadrul comisiilor să gândim astfel încât să avem o 
organigramă optimă. Deci, încă o dată vă spun, nu se pune problema umblării la numărul 
de personal dar cu certitudine se pune problema să găsim noi compartimente.  Vă dau un 
exemplu, chiar acum în şedinţa reunită am avut în discuţie problema fondurilor 
structurale. Trebuie să ne gândim foarte bine că România mai are doi ani în  care mai 
poate să atragă fonduri structurale. Este normal ca la consiliul judeţean, pe lângă 
ADETIM , probabil să existe încă o persoană care să  ţină o evidenţă precisă a tuturor 
proiectelor pe care le putem derula.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Din dorinţa de a fi proactiv, aşa cum a spus domnul consilier judeţean Viorel 

Coifan, şi procreator toată lumea susţine acest lucru.  
 
Domnul vicepreşedinte Adam Crăciunescu 
Datorită faptul că s-a discutat foarte mult despre acest serviciu de evidenţă a 

persoanelor propun să ni se prezinte o listă cu arondarea  serviciilor de evidenţă, pe 
fiecare centru, pentru a ştii  ce comune sunt arondate.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Este corectă propunerea dumneavoastră şi domnul director Frăsia Ştefan  va 

trebui să ne facă această repartizare pentru a şti exact,  toată lumea,  care este situaţia.  
Domnul director Frăsia Ştefan câte buletine aţi făcut la Secaş? 
 
Domnul Frăsia Ştefan – director Direcţia de Evidenţă a Persoanelor Timiş 
Din punct de vedere tehnic nu se poate face nici un buletin la Secaş ci doar Lugoj 

poate să facă.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Vă mulţumesc.  
Vă supun la vot primul amendament. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat cu 29 voturi „pentru”  din partea domnilor 

Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea 
Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Coifan  Viorel – Gheorhe, 
Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
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Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca 
Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Spătaru 
Elisabeta, Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi o abţinere din partea 
domnului consilier judeţean Cârceie Marius Radu amendamentul propus.  

Vă supun la vot cel de-al doilea amendament prin care Comisia de administraţie şi 
Comisia de urbanism propune ca în luna noiembrie să fie o reanalizare a organigramei în 
vederea adaptării pentru anul 2011 în condiţiile create la momentul respectiv.  

 
Domnul secretar al judeţului Timiş, Petrişor Nădăştean 
Şi cine va face reanalizarea? 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Cine face? Cele două comisii, Comisia de urbanism şi Comisia de administraţie 

pentru că de la ele au venit propunerea atunci să o şi preia ca sarcină.  
Deci, supun la vot amendamentul  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, 
Bologa Gheorghe, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorhe, Cojocaru Silvia, Costa 
Cosmin Lăscuţ, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – 
Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, 
Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate amendamentul.  

În acest context vă propun aprobarea întregului proiect.  
Consiliul judeţean Timiş,  a aprobat proiectul de hotărâre cu 27 voturi „pentru” din 

partea  Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea – George, 
Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Coifan  Viorel – 
Gheorhe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin 
Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc 
Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, 
Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Spătaru Elisabeta, Suciu 
Matei, Szatmari Ioan – Ştefan, un vot împotrivă din partea domnului Cârceie Marius – 
Radu şi două abţineri din partea domnilor Negoiţă Adrian şi Cătălin Tiuch. 

 
 

Punctul nr. 5  - Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării 
proiectului „Perspective pentru cariera ta. Monitorizarea inserţiei profesionale a 
absolvenţilor din învăţământul profesional şi tehnic.   

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost analizat în şedinţa comună din această dimineaţă ale Comisiei 

economice, Comisiei pentru administraţie publică şi Comisiei pentru cultură, învăţământ, 
tineret şi sport. 

Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, 
Bologa Gheorghe, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorhe, Cojocaru Silvia, Costa 
Cosmin Lăscuţ, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – 
Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, 
Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate proiectul de hotărâre.  
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Punctul nr. 6 – Proiect de hotărâre privind propunerea de numire a 
reprezentanţilor în Adunarea Generală a Asociaţiei „Baschet – Club Timişoara „ şi 
de aprobare a achitării cotizaţiei anuală către Asociaţie.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Proiectul a fost analizat în şedinţa comună din această dimineaţă ale Comisiei 

economice, Comisiei pentru administraţie publică şi Comisiei pentru cultură, învăţământ, 
tineret şi sport.  Domnul consilier judeţean Titu Bojin a făcut un  amendament şi îl rog pe 
să ne spună în ce constă propunerea domniei sale.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Considerând că suma este destul de consistentă pentru activitatea clubului de 

baschet vin în faţa dumneavoastră cu propunerea ca la art. 2 alin. (2) să adăugăm un 
amendament prin care, din suma anuală pe care o vom repartiza, în mod obligatoriu să 
fie repartizată 15% către asociaţiile, cluburile sau structurile sportive subordonate de 
tineret care activează în cadrul clubului de baschet.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Am înţeles care este ideea. Dumneavoastră doriţi ca la art. 2 să fie un  alineat  doi 

în care să se prevadă că 15% din suma repartizată  să fie dirijată pentru susţinerea 
echipelor de baschet tineret din judeţul Timiş.  Rog pe domnul consilier judeţean Marius 
Cârceie să formuleze amendamentul din punct de vedere juridic.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
15% din suma dată vor fi destinaţi pentru susţinerea echipelor de baschet tineret 

din Timişoara.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Eu zic că mai bine să spunem  „echipele de baschet tineret din judeţul Timiş.” 

Sunteţi de acord să trecem judeţul Timiş şi nu Timişoara? Discutând de echipele  de 
tineret, ei pot să ţină o relaţie şi cu echipe  de baschet din Sânnicolau Mare sau din 
Făget.   

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Da, sunt de acord.  
 
Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
Neavând privilegiu să particip la şedinţa Comisiei economice, întrucât nu fac parte 

din această comisie, abia acum înţeleg amendamentul propus de domnul consilier 
judeţean Titu Bojin. Ceea ce nu înţeleg este cum putem să colaborăm cu echipele de 
tineret  fete de la Recaş sau  Dudeşti Vechi?  Eu înţeleg că se alocă o sumă de bani către 
o structură care să colaboreze cu echipele de tineret. Dar cum se poate face acest lucru 
din punct de vedere procedural?  Acest club este un club de drept public, iar acele cluburi 
sunt cluburi de drept privat.   

Bun, alocăm o sumă, 15%  şi sunt de acord cu această sumă, aşa cum sunt de 
acord că în judeţul Timiş trebuie să crească tineri sportivi la orice sport. Dar cum putem 
să colaborăm cu ei? 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Domnule consilier judeţean Leontin De Maio  vă rog să vă uitaţi la în statut, la art. 7 

al actului adiţional,  este prezentat acelaşi lucru, respectiv colaborarea cu echipele de 
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tineret, susţinerea echipelor de tineret în domeniul baschetului, nu toate cluburile sunt de 
interes privat (există şcoala sportivă, liceu care sunt susţinute şi finanţate de stat la 
echipe de tineret şi juniori ).  

Prin urmare, nu se întâmplă nimic altceva decât că,  noi dăm drumul la acest 
proiect de hotărâre. Există un Consiliu director care are obligaţia să facă un act de 
colaborare cu aceste structuri sportive de tineret prin care în baza celor 15% pe care  îi 
alocăm pot să facă o anumită susţinere acestor echipe.  

 
Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
Sunt de acord dacă dumneavoastră sau autorul amendamentului defineşte acele 

structuri cu care trebuie să colaborăm.  Da, sunt întru-totul de acord dacă există definirea 
clară a acelor structuri cu care această asociaţie, finanţată de consiliul judeţean şi 
consiliul local, trebuie să colaboreze.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Eu cred că este o chestiune de principiu în acest moment – 15% pentru susţinerea 

echipelor de tineret, iar Consiliul director care, de fapt, noi l-am aprobat şi care nu face 
altceva decât să pună în practică hotărârile consiliului judeţean şi consiliului local, va veni 
cu propunerea faţă de aceste structuri în limita celor 15%. 

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan  
Eu cred că este corect ceea ce spune domnul consilier judeţean Leontin De Maio 

şi are dreptate, întrucât domnia sa solicită să se nominalizeze care sunt acele structuri.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Domnilor, dar acum este o chestiune de proiect de hotărâre. Acum discutăm 

despre alocarea unei sume şi obligăm clubul de baschet să-şi creeze tineretul de care are 
nevoie pentru a continua activitatea la nivelul judeţului Timiş şi e normal ca acest 
management să nu îl facem noi printr-o hotărâre.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Domnule preşedinte, dacă cei din Consiliul  director  consideră că este greu să 

găsească soluţiile atunci propun să constituim un alt Consiliul director.  
 
Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
Sunt de acord cu dumneavoastră domnule consilier judeţean Titu Bojin.  Da, să 

propunem un alt Consiliu director care să găsească soluţiile astfel încât să colaboreze cu 
echipe de baschet fete de nu ştiu unde.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
De la Secaş.  Domnilor vă rog să nu mai luaţi cuvântul fără a vă da eu 

permisiunea.  Aveţi cuvântul domnule consilier judeţean Bologa Gheorghe.  
 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 
Pentru a lămuri problema aceasta şi citind din  actul constitutiv semnat de colegii 

noştri care fac parte din Consiliul director vedem că aici se specifică următoarele: 
„asociaţia va colabora cu echipele care formează şi promovează sportivi pentru baschetul 
de performanţă” .  Dar la Secaş nu există baschet de performanţă.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu-i nimic. Înfiinţăm echipă de baschet. Avem campanie electorală la Secaş  
Lăsând gluma la o parte, haideţi să revenim la discuţiile anterioare.  
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În consecinţă, avem amendamentul domnului consilier judeţean Titu Bojin prin care 
domnia sa propune ca 15% din cotizaţie să fie dirijată, prin intermediul clubului de 
baschet, ca o relaţionare între clubul de baschet şi  structurile sportive pentru tineret în 
domeniul baschetului, astfel încât,  să putem asigura sprijinul echipelor de  baschet  
tineret de la nivelul judeţului Timiş.  

Vă supun la vot amendamentul. 
Consiliul judeţean Timiş, respectiv Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, 
Bologa Gheorghe, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorhe, Cojocaru Silvia, Costa 
Cosmin Lăscuţ, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – 
Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, 
Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate amendamentul.  

Vă supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, 
Bologa Gheorghe, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorhe, Cojocaru Silvia, Costa 
Cosmin Lăscuţ, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – 
Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, 
Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate proiectul de hotărâre.  

 
Domnul secretar al judeţului Timiş Petrişor Nădăştean 
Îmi permiteţi să intervin pentru că aş vrea să ştiu cu exactitate  cum va arăta 

articolul 2. Deci, articolul 2 va avea un nou alineat, respectiv alineatul (2) în care vom 
spune că 15% din cotizaţie va fi repartizată pentru a sprijini echipele de tineret care 
formează şi promovează sportivi de performanţă în domeniul baschetului – cu 
respectarea articolul 7 din statut.  Cât  se dă şi la cine se dă,  stabileşte Consiliul director.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, este corect. 
 

 
 Punctul nr. 7 – Diverse 
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Dacă sunt înscrieri la cuvânt?  
Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările  şedinţei 

ordinare a Consiliului judeţean Timiş.   
 
 
 
 
PREŞEDINTE,       SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ,     

     Constantin OSTAFICIUC                 Petrişor NĂDĂŞTEAN 
 
 
 
 
 

RED/C.A 
DACT/C.A 


